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Z á p i s n i c a 

z rokovania Mestského zastupiteľstva v Senci, konaného dňa 31.01.2011 

 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

Overovatelia:  MUDr. Emese Dobošová 
         p. Ladislav Nádaský  
                        

Primátor mesta Ing. Karol Kvál otvoril zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Senci, ktoré 
zvolal v zmysle zákona č. 369/90 Zb. o obecnom zriadení. Pán primátor v úvode zasadnutia privítal 
prítomných poslancov. Skonštatoval, že na otvorení zasadnutia bolo prítomných 18 poslancov, MUDr.  
Marián Príbelský sa na zasadnutie MsZ dostavil  neskôr. 

Za overovateľov zápisnice boli určení pani MUDr. Emese Dobošová a pán Ladislav 
Nádaský. Za zapisovateľku bola stanovená pani Silvia Némethová. 

P R O G R A M:       

1. Otvorenie 
2. Kontrola uznesení 
3. Návrh na voľbu členov Mestskej rady v Senci 
4. Návrh na voľbu predsedov komisií Mestského zastupiteľstva v Senci a Redakčnej rady 

mestských novín „Senčan“ 
5. Návrh na voľbu členov komisií Mestského zastupiteľstva v Senci a Redakčnej rady 

mestských novín „Senčan“ 
6. Návrh na doplnenie členov Komisie na ochranu verejného záujmu 
7. Návrh na odvolanie členov Dozornej rady mestskej obchodnej spoločnosti Správa cestovného 

ruchu Senec, s.r.o. 
8. Návrh na voľbu členov Dozornej rady mestskej obchodnej spoločnosti Správa cestovného 

ruchu Senec, s.r.o. 
9. Návrh na odvolanie členov Dozornej rady v spoločnosti Dalkia Senec, a.s.  
10. Návrh na voľbu členov Dozornej rady v spoločnosti Dalkia Senec, a.s. 
11. Hospodárenie Sociálneho podniku mesta Senec za rok 2010 
12. Rôzne 
13. Záver 

 
Na začiatku rokovania požiadala poslankyňa Jana Turanská o možnosť zaradiť do programových 
bodov 4,5,8  svoje návrhy  uznesení.   
P. primátor Ing. Karol Kvál dal hlasovať MsZ za predložené návrhy ako bod 2a) 
 
Hlasovanie:  
Za: 18 poslancov, neprítomní: 1, zdržal sa: 0 , proti: 0; 

V bode č. 4 poslankyňa Jana Turanská navrhla na post predsedu Podnikateľskej komisie poslankyňu 
Martinu Valachovú. 
 V bode č. 5 navrhla na post členov komisie cestovného ruchu p. Gabrielu Revickú a p. Silviu 
Paludovú, na post člena komisie životného prostredia Ing. Janu Némethovú, na post členov komisie 
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sociálnej a zdravotnej PhDr. Miriam Polhorskú, na post člena komisie podnikateľskej Ing. Máriu 
Hudákovú, na post komisie kultúry a rozvoja bývania Mgr. Renátu Vargovú, na post člena komisie 
športu p. Denisa Valacha a na post člena komisie priestupkovej a verejného poriadku p. Petra Valacha 
V bode č. 8 navrhla na post člena Dozornej rady mestskej obchodnej spoločnosti Správa cestovného 
ruchu Senec , s.r.o. poslankyňu Martinu Valachovú. 
Poslankyňa Martina Valachová navrhla na post predsedu komisie Životného prostredia poslankyňu 
Janu Turanskú. 
 
Primátor mesta informoval pani poslankyňu, že v prípade tohto návrhu sa nemení návrh uznesenia 
nakoľko jej návrh vníma ako návrh personálneho obsadenia jednotlivých komisií. Zároveň ju 
informoval, že návrhy na členov MsR, predsedov a členov mestských komisií predkladá v zmysle 
Rokovacieho poriadku primátor mesta po dohovore s poslaneckými klubmi. Poslanecký klub je 
v zásade tvorený troma a viac poslancami. 
 
Pán poslanec Mgr. 0žvald – interpeloval, že podľa § 39 Rokovacieho poriadku MsZ sa majú voliť 
najprv predsedovia mestských komisií a tí následne volia členov mestských komisií. Pán primátor 
informoval pána poslanca, že síce §39 Rokovacieho poriadku MsZ cituje, že k schvaľovaniu členov 
komisií rozhodne MsZ na základe návrhu predsedov komisií  spravidla na najbližšom ďalšom 
zasadnutí MsZ, ale na základe dohovorov, ktoré prebehli za uplynulé obdobie od konania 
ustanovujúceho zasadnutia MsZ medzi poslaneckými klubmi a aj vzhľadom na nutnosť započatia 
práce jednotlivých komisií v nadväznosti na schválený harmonogram zasadnutí MsZ na rok 2011 budú 
na zasadnutí MsZ dňa 31.1.2011 predložené a schvaľované súčasne s návrhmi na  predsedov komisií 
aj návrhy na členov komisií MsZ.     

3./  Návrh na voľbu členov Mestskej rady 

Úvodom primátor mesta predložil návrh na doplnenie volebnej komisie, zvolenej na ustanovujúcom 
zasadnutí MsZ 21.12.2010 v zložení Bc.Lovíšková, MUDr. Príbelský a Ing.Bittner. Vzhľadom na 
neprítomnosť člena volebnej komisie MUDr. Príbelského pri prerokovávaní tohto  bodu schváleného 
programu MsZ bol predložený návrh na tretieho člena komisie v osobe p. Mgr.Ožvalda – kandidáta za 
poslanecký klub KDH.  

Hlasovanie: 
Za: 17; neprítomný: 1; zdržal sa: 1; 
 
Primátor mesta, Ing. Karol Kvál prezentoval poslancom MsZ materiál spolu s  kandidátnou listinou na 
voľbu členov Mestskej rady. Zároveň navrhol, aby prítomní poslanci tajným hlasovaním vybrali 
a zakrúžkovali na kandidátnej listine, ktorú majú k rukám, 4 poslancov na post členov Mestskej rady 
(pani zástupkyňa primátora je zo zákona automaticky členkou MsR s hlasom rozhodujúcim) 
a následne vložili kandidátnu listinu do obálky a  do prenosnej urny.  
Členovia volebnej komisie Ing. Rudolf Bittner Mgr. Maroš Ožvald, Bc. Zuzana Lovíšková následne 
po tajnej voľbe otvorili obálky a spočítali hlasovania poslancov  na jednotlivých členov - kandidátov 
MsR.  
Ing. Bittner – predseda volebnej komisie skonštatoval, že podľa hlasovania poslancov najviac hlasov 
na post členov Mestskej rady získali poslanci : 

- Mgr. Pavol Škovránek   s počtom hlasov 19 
- Ing. Dušan Badinský  s počtom hlasov 17 
- Zdenek Černay   s počtom hlasov 13 
- Ing. Gašpar Józan   s počtom hlasov 13  
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 Uznesenie MsZ  č.  1/2011 

MsZ v Senci po prerokovaní materiálu berie na vedomie voľbu členov MsR v Senci tajným 
hlasovaním: 

 
1. Helena Nemcová -  zástupkyňa primátora 
 
2. Mgr. Pavol Škovránek 
 
3. Ing. Dušan Badinský 
 
4. Zdenek Černay 

 
5. Ing. Gašpar Józan 
 
 

4./  Návrh na voľbu predsedov komisií Mestského zastupiteľstva v Senci a Redakčnej rady 
mestských novín „Senčan“ 
 
- materiál, ktorý bol spracovaný na rokovanie MsZ po dohovore primátora mesta s poslaneckými 
klubmi predložil Ing. Karol Kvál – primátor mesta 

Na post predsedu komisie cestovného ruchu bola navrhnutá poslankyňa Bc. Zuzana Lovíšková 

Hlasovanie:  
Za: 17 poslancov, proti: 0, zdržali sa: 2, neprítomní: 0 
 
Na  post predsedu komisie životného prostredia bola navrhnutá  poslankyňa Jana Turanská 

Hlasovanie:  
Za: 17 poslancov, proti: 0, zdržali sa: 2, neprítomní: 0 
 
Na post predsedu komisie výstavby a územného plánovania bol navrhnutý poslanec Ing. Rudolf  
Bittner 

Hlasovanie:  
Za: 17 poslancov, proti: 0, zdržali sa: 2, neprítomní: 0 
 
 
Na post predsedu sociálnej a zdravotnej komisie  bola navrhnutá poslankyňa MUDr. Emese 
Dobošová 

Hlasovanie:  
Za: 15 poslancov, proti: 0, zdržali sa: 4, neprítomní: 0 
 

 Na post predsedu podnikateľskej komisie  bola navrhnutá poslankyňa Martina Valachová 

Hlasovanie:  
Za: 17 poslancov, proti: 0, zdržali sa: 2, neprítomní: 0 
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Na post predsedu komisie kultúry a rozvoja vzdelávania  bol navrhnutý poslanec Mgr. Rudolf 
Galambos 

Hlasovanie:  
Za: 17 poslancov, proti: 0, zdržali sa: 2, neprítomní: 0 
 
Na post predsedu finančnej komisie bol navrhnutý poslanec  Ing. Gabriel Agárdy 
-  Mgr. Pavol Škovránek navrhol Mgr. Maroša Ožvalda 
 
Hlasovanie za Ing. Gabriela Agárdyho:  
Za: 12 poslancov, proti: 5, zdržal sa: 2, neprítomní: 0 
 
Na post predsedu komisie športu bol navrhnutý poslanec Ing. Juraj Gubáni 
-  Mgr. Pavol Škovránek navrhol Romana Voška 
 
Hlasovanie za Ing. Juraja Gubániho:  
Za: 13 poslancov, proti: 2, zdržali sa: 4, neprítomní: 0 
 
Na post predsedu komisie priestupkovej a verejného poriadku bol navrhnutý poslanec Mgr. Maroš 
Ožvald 

Hlasovanie:  
Za: 17 poslancov, proti: 0, zdržali sa: 2, neprítomní: 0 
 
Na post predsedu redakčnej rady mestských novín „ Senčan“  bola navrhnutá poslankyňa PhDr. 
Gabriella Németh 

Hlasovanie:  
Za: 15 poslancov, proti: 0, zdržali sa: 4, neprítomní: 0 
 
Uznesenie MsZ  č.  2/2011 

MsZ v Senci po prerokovaní materiálu volí predsedov komisií MsZ v Senci a predsedu redakčnej rady 
mestských novín „Senčan“: 
 

1. Bc. Zuzana Lovíšková     komisia cestovného ruchu      

2. Jana Turanská     komisia životného prostredia   

3. Ing. Rudolf Bittner    komisia výstavby a územného plánovania 

4. MUDr. Emese Dobošová     komisia sociálna a zdravotná   

5. Martina Valachová      komisia podnikateľskej činnosti  

6. Mgr. Rudolf Galambos     komisia kultúry a rozvoja vzdelávania 

7. Ing. Gabriel Agárdy     finančná komisia    

8. Ing. Juraj Gubáni       komisia športu    
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9. Mgr. Maroš Ožvald                   komisia priestupková a verejného poriadku 

10. PhDr. Gabriella Németh            redakčná rada mestských novín „Senčan“ 

 
5./ Návrh na voľbu členov komisií Mestského zastupiteľstva v Senci a Redakčnej rady 
mestských novín „Senčan“ 
 
- materiál bol opätovne spracovaný na základe dohovoru primátora mesta s poslaneckými klubmi 
a predložil na rokovanie MsZ Ing. Karol Kvál – primátor mesta 

 
Na post členov Komisie cestovného ruchu boli navrhnutí: 

1. Mgr. Ivan Fendek     
2. Antónia Ostatníková    
3. p. Rezső Duray     
4. p. Richard Klúčik     
5. Ing. Zoltán Kovács    
6. Ing. Eva Paulechová    
7. Ing. Juraj Nádaský    
8. p. Jasmín Bosnič   
 
Hlasovanie:  
Za: 13 poslancov, proti: 0, zdržali sa: 6, neprítomní: 0 
 
Na post členov Komisie životného prostredia boli navrhnutí: 

1. Ing. Juraj Poizl     
2. p. Vladimír Cingel     
3. p. Mikuláš Takács st.    
4. Ing. Ladislav Vojtek, CSc.   
5. Ing. Ján Maglocký    
6. Ing. Zoltán Kása     
7. JUDr. Mikuláš Pinnel    
8. Ing. Tibor Šimonič  

  
Hlasovanie:  
Za: 13 poslancov, proti: 0, zdržali sa: 6, neprítomní: 0 
 
Na post členov Komisie výstavby a územného plánovania boli navrhnutí: 

1. p. Zdenek Černay     
2. p. Roman Voško     
3. Mgr. Gejza Varga    
4. Ing. Gabriel Klokner    
5. Ing. Jozef Olas     
6. Ing. Jaroslav Xenič     
7. Ing. Marián Ištvánfi   
8. Ing. Peter Šimonič  
 

Hlasovanie:  
Za: 15 poslancov, proti: 0, zdržali sa: 4, neprítomní: 0 
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Na post členov Komisie sociálnej a zdravotnej boli navrhnutí: 

1. PhDr. Gabriella Németh    
2. MUDr. Marián Príbelský   
3. p. Júlia Durayová     
4. PharmDr. Magdaléna Príbelská   
5. Mgr. Renata Zárecká    
6. PhDr. Mária Kerekešová    
7. MUDr. Jana Bendová  
8. JUDr. Magda Krajčovičová   
 

Hlasovanie:  
Za: 15 poslancov, proti: 0, zdržali sa: 4, neprítomní: 0 
 
Na post členov Komisie podnikateľskej činnosti boli navrhnutí: 

 
1. p. Zoltán Polák     
2. p. Krisztián Németh     
3. Ing. Szilárd Németh    
4. p. Štefan Hricišin     
5. Ing. Ján Cíbik     
6. Mgr. Milan Stranovský    
7. p. Eva Maršovská  
8. Ing. Marián Kopecký   

Hlasovanie:  
Za: 16 poslancov, proti: 0, zdržali sa: 3, neprítomní: 0 
 

Na post členov Komisie kultúry a rozvoja vzdelávania boli navrhnutí: 

1. p. Alžbeta Nyáryová    
2. Mgr. František Podolský    
3. p. Júlia Erdélyi     
4. Mgr. Silvia Nádašská    
5. Martina Ostatníková    
6. MUDr. Jarmila Ožvaldová   
7. Mgr. Jozef Algayer   
8. Mgr. Krigovská 

  
Hlasovanie:  
Za: 16 poslancov, proti: 0, zdržali sa: 3, neprítomní: 0 
 
Na post členov Komisie finančnej  boli navrhnutí: 

1. p. Mgr. Maroš Ožvald    
2. Ing. Tibor Heringeš    
3. p. Eugen Németh     
4. Ing. Mikuláš Bertók    
5. Ing. Jozef Koiš     
6. Ing. Martin Nádaský    
7. p. Imrich Szabó  
8. Mgr. Kristína Černayová 

 
Hlasovanie:  
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Za: 15 poslancov, proti: 0, zdržali sa: 4, neprítomní: 0 
 

Na post členov Komisie športu  boli navrhnutí: 

1. Mikuláš Farkaš st.    
2. p. Ľudovít Haris     
3. Mgr. Vladimír Chríbik    
4. Mgr. Štefan Mrva    
5. p. Karol Bednárik     
6. Ing. Gabriela Rebrošová    
7. p. Ivan Kolembus  
8. Mgr. Vladimír Bertok 

   

Hlasovanie:  
Za: 13 poslancov, proti: 0, zdržali sa: 6, neprítomní: 0 
 

Na post členov Komisie priestupkovej a verejného poriadku  boli navrhnutí: 

1. p. Richard Korčák     
2. p. Zoltán Horácsek     
3. p. Alexander Šušla     
4. p. František Šušla     
5. p. Peter Šušla     
6. Mgr. Peter Slováček    
7. Mikuláš Farkaš ml.  
8. P. Peter Valach   

 

Hlasovanie:  
Za: 18 poslancov, proti: 0, zdržali sa: 1, neprítomní: 0 
 

Na post členov Redakčnej rady mestských novín „Senčan“ boli navrhnutí: 

1. p. Ladislav Nádaský    
2. Ing. Helena Krajčovičová   
3. p. Mária Rovenská     
4. p. Monika Škovránková    
5. Mgr. Marek Vincze    
6. p. M. Martišovičová    
7. Mgr. Peter Szabo     
8. Ing. Brigita Glončáková  

    
Prof. PhDr. Andrej Tušer, CSc – navrhnutý za čestného člena  
 
 
Hlasovanie:  
Za: 14 poslancov, proti: 2, zdržali sa: 3, neprítomní: 0 
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Uznesenie MsZ č. 3/2011 

 
MsZ v Senci po prerokovaní materiálu volí za členov komisií MsZ v Senci a členov redakčnej rady 
mestských novín „Senčan“: 
 
Komisia cestovného ruchu    

1. Mgr. Ivan Fendek     
2. p. Antónia Ostatníková    
3. p. Rezső Duray     
4. p. Richard Klúčik     
5. Ing. Zoltán Kovács    
6. Ing. Eva Paulechová    
7. Ing. Juraj Nádaský    
8. p. Jasmín Bosnič     

 

Komisia životného prostredia  

1. Ing. Juraj Poizl     
2. p. Vladimír Cingel     
3. p. Mikuláš Takács st.    
4. Ing. Ladislav Vojtek, CSc.   
5. Ing. Ján Maglocký    
6. Ing. Zoltán Kása     
7. JUDr. Mikuláš Pinnel    
8. Ing. Tibor Šimonič    

 

Komisia výstavby a územného plánovania 

1. p. Zdenek Černay     
2. p. Roman Voško     
3. Mgr. Gejza Varga    
4. Ing. Gabriel Klokner    
5. Ing. Jozef Olas     
6. Ing. Jaroslav Xenič     
7. Ing. Marián Ištvánfi    
8. Ing. Peter Šimonič   

 

Komisia sociálna a zdravotná 

1. PhDr. Gabriella Németh    
2. MUDr. Marián Príbelský   
3. p. Júlia Durayová     
4. PharmDr. Magdaléna Príbelská   
5. Mgr. Renata Zárecká    
6. PhDr. Mária Kerekešová    
7. MUDr. Jana Bendová    
8. JUDr. Magda Krajčovičová   
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Komisia podnikateľskej činnosti 

1. p. Zoltán Polák     
2. p. Krisztián Németh     
3. Ing. Szilárd Németh    
4. Štefan Hricišin     
5. Ing. Ján Cíbik     
6. Mgr. Milan Stranovský    
7. Eva Maršovská     
8. Ing. Marián Kopecký     

 

Komisia kultúry a rozvoja vzdelávania 

1. p. Alžbeta Nyáryová    
2. Mgr. František Podolský    
3. p. Júlia Erdélyi     
4. Mgr. Silvia Nádašská    
5. Martina Ostatníková    
6. MUDr. Jarmila Ožvaldová   
7. Mgr. Jozef Algayer    
8. Mgr. Krigovská     

 

Finančná komisia  

1. Mgr. Maroš Ožvald    
2. Ing. Tibor Heringeš    
3. p. Eugen Németh     
4. Ing. Mikuláš Bertók    
5. Ing. Jozef Koiš     
6. Ing. Martin Nádaský    
7. Imrich Szabó     
8. Mgr. Kristína Černayová   

 
Komisia športu 

1. p. Mikuláš Farkaš st.    
2. p. Ľudovít Haris     
3. Mgr. Vladimír Chríbik    
4. Mgr. Štefan Mrva    
5. p. Karol Bednárik     
6. Ing. Gabriela Rebrošová    
7. p. Ivan Kolembus  
8. Mgr. Vladimír Bertók    

     

Komisia priestupková a verejného poriadku 

1. p. Richard Korčák     
2. p. Zoltán Horácsek     
3. p. Alexander Šušla     
4. p. František Šušla     
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5. p. Peter Šušla     
6. Mgr. Peter Slováček    
7. p. Mikuláš Farkaš ml.  
8. p. Peter Valach  

  

Redakčná rada mestských novín „Senčan“ 

1. p. Ladislav Nádaský    
2. Ing. Helena Krajčovičová   
3. p. Mária Rovenská     
4. p. Monika Škovránková    
5. Mgr. Marek Vincze    
6. p. M. Martišovičová    
7. Mgr. Peter Szabo     
8. Ing. Brigita Glončáková 

    
Prof. PhDr. Andrej Tušer, CSc –  čestný člen Redakčnej rady mestských novín „Senčan“ 

 

6./ Návrh na doplnenie členov komisie na ochranu verejného záujmu 
 
materiál, ktorého predmetom bolo doplnenie komisie na ochranu verejného záujmu o 2 členov – 
poslancov z radov politických strán KDH a SMER – sociálna demokracia,  predložil primátor mesta - 
Ing. Karol Kvál 
Návrhy boli nasledovné: 
- poslanci strany Kresťanskodemokratického hnutia navrhli Mgr. Maroša Ožvalda 
- za stranu SMER – sociálna demokracia – jediná poslankyňa v MsZ – MUDr. Emese Dobošová 
 
 
Uznesenie MsZ č. 4/2011 

MsZ v Senci po prerokovaní materiálu volí za členov komisie na ochranu verejného záujmu 

MUDr. Emese Dobošová   za  stranu Smer – sociálna demokracia 
Mgr. Maroš Ožvald                  za stranu Kresťanskodemokratické hnutie 
 

Hlasovanie: 
Za:  17 poslancov, zdržali sa: 2 , neprítomní: 0, proti:  
 

 

7./ Návrh na odvolanie členov Dozornej rady mestskej obchodnej spoločnosti Správa cestovného 
ruchu, s.r.o. 
 
- materiál na rokovanie MsZ predložil Ing. Karol Kvál 
- navrhol odvolať doterajších členov Dozornej rady mestskej obchodnej spoločnosti Správa 
cestovného ruchu  Senec, s.r.o. s účinnosťou k 31.1.2011 
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Uznesenie MsZ č. 5/2011 

MsZ v Senci po prerokovaní materiálu schvaľuje odvolanie členov dozornej rady Správy cestovného 
ruchu Senec, s.r.o. a odporúča primátorovi mesta, Ing. Karolovi Kválovi – štatutárnemu zástupcovi 
mesta Senec – ktoré je jediným spoločníkom vykonávajúcim pôsobnosť valného zhromaždenia 
vymedzenú v ust. §125 ObchZ odvolať členov DR s účinnosťou k 31.1. 2011  

1. Ing. Matúšová Janette  - predseda 
2. Ing. Urbanová Nataša, PhD. - člen 
3. Polakovič Henrich  - člen 

 
Hlasovanie : 
Za: 19 poslancov, proti: 0, zdržalo sa: 0, neprítomní: 0 
 
 
8./  Návrh na voľbu členov Dozornej rady mestskej obchodnej spoločnosti Správa cestovného 
ruchu, s.r.o. 
 
- materiál na rokovanie MsZ predložil Ing. Karol Kvál 
 
Rokovanie MsZ bolo prerušené na návrh poslancov prestávkou, aby sa poslanecké kluby dohodli na 
personálnom obsadení DR SCR Senec, s.r.o. 

Nakoľko po prestávke nedošlo ku dohode jednotlivých poslaneckých klubov, p. primátor Ing. Karol 
Kvál navrhol predložený materiál stiahnuť z rokovania MsZ dňa 31.1.2011  a predložiť ho opätovne 
na najbližšom zasadnutí MsZ.  

V nadväznosti na stiahnutie materiálu č.8 z rokovania MsZ dňa 31.1.2011 pristúpilo MsZ 
k rozhodnutiu zrušiť uznesenie MsZ č. 5/2011 zo dňa 31.1.2011 
 
 
Uznesenie MsZ č. 6/2011 
 
MsZ v Senci ruší uznesenie MsZ č. 5/2011 
 
Hlasovanie:  
Za: 19 poslancov, proti: 0, zdržalo sa: 0, neprítomní: 0 
 
 
 

Poslanec Zdenek Černay následne podal návrh na zmenu počtu členov Dozornej rady Správy 
cestovného ruchu Senec, s.r.o. z troch členov na päť členov. 

Primátor mesta Ing. Karol Kvál na návrh pána poslanca Černaya predložil na rokovanie MsZ  „ Návrh 
na zmenu počtu členov DR mestskej obchodnej spoločnosti SCR Senec, s.r.o.“ 
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Uznesenie MsZ č. 7/2011 

MsZ v Senci po prerokovaní návrhu súhlasí so zmenou Zakladateľskej listiny Správy cestovného 
ruchu Senec, s.r.o. v článku IX. Ods. 4 písm. b) prvá veta z pôvodného znenia“ Dozorná rada má troch 
členov“ na nové znenie „ Dozorná rada má päť členov“ a odporúča primátorovi mesta, Ing. Karolovi 
Kválovi- štatutárnemu zástupcovi Mesta Senec, ktoré je jediným spoločníkom vykonávajúcim 
pôsobnosť valného zhromaždenia vymedzenú ustanovením § 125 ObchZ rozhodnúť o zmene 
zakladateľskej listiny spoločnosti Správa cestovného ruchu Senec, s.r.o. v súlade s ustanovením čl. 
XIV. Ods. 1 jej Zakladateľskej listiny. 

Hlasovanie : 
Za: 17 poslancov, proti: 0, zdržali sa: 2, neprítomní: 0 
 
 
9./ Návrh na odvolanie členov Dozornej rady v spoločnosti Dalkia Senec, a.s.  
 
- materiál predložil Ing. Karol Kvál 
 

Uznesenie MsZ č. 8/2011 

MsZ v Senci po prerokovaní materiálu odvoláva členov dozornej rady Dalkia Senec a.s. 

1. Mgr. Pavol Škovránek  - člen 
2. p. Henrich Polakovič    - člen 

 
Hlasovanie:  
Za: 17,  neprítomní: 0, zdržal sa: 1, proti: 1 
 
 
10./ Návrh na voľbu kandidátov Dozornej rady v spoločnosti Dalkia Senec, a.s. 
 
- materiál predložil Ing. Karol Kvál 
 
Uznesenie MsZ č. 9/2011 

MsZ v Senci po prerokovaní materiálu volí kandidátov dozornej rady Dalkia Senec a.s. 

1. Mgr. Ivan Fendek   - predseda 
2. Mgr. František Podolský  - člen 

 
Hlasovanie:  
Za: 18, neprítomní: 1, zdržal sa: 0, proti: 0 
 
 
11./ Hospodárenie Sociálneho podniku mesta Senec za rok 2010 
 
- materiál predložil a prezentoval MsZ primátor mesta - Ing. Karol Kvál 
 
Ing. Répássyová – prednostka MsÚ v Senci, podala vysvetlenie, že materiál bol zaradený do programu 
na prerokovanie a schválenie MsZ dňa 31.1.2011, nakoľko Správu týkajúcu sa hospodárenia 
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Sociálneho podniku mesta Senec za rok 2010 je potrebné zo strany mesta predložiť ÚPSVaR 
v termíne do 15.2.2011 
 
 
Uznesenie MsZ č. 10/2011 

I. MsZ  prerokovalo hospodárenie Sociálneho podniku mesta Senec za rok 2010: 
 

 - príjmy        26 885,32 € 
 - výdavky         65 963,64 € 
 - hospodársky výsledok – strata    -39 078,32 € 

 
II.        MsZ   súhlasí s hospodárením Sociálneho podniku mesta Senec za rok 2010 s vykázaných 

hospodárskym výsledkom – stratou    -39 078,32 €.  

Hlasovanie:   
Za: 19,   neprítomní: 0, zdržal sa: 0, proti: 0  
 
 
12./ Rôzne 
 
 
12/A Petícia občanov 

Ing. Pavel Horník vystúpil pred poslancov s petíciou občanov mesta za zachovanie maximálnej sadzby 
dane za užívanie verejného priestranstva zverejnené v bode h VZN 03/2010 schváleného uznesením 
MsZ v Senci pod číslom 107/2010. Ako domový dôverník žiadal poslancov týmto spôsobom riešiť 
v mene občanov úpravu sadzby dane za užívanie verejného priestranstva v Senci.  

Ing. Karol Kvál nesúhlasí s tým, aby sa sadzba dane za užívanie verejného priestranstva na trvalé 
parkovanie vozidla znížila, navrhuje, aby sa zvýšilo % úľavy z  dane pre osoby s preukazom ZŤP.    

MUDr. Emese Dobošová sa informovala, či mesto neplánuje odkúpiť pozemok za poliklinikou, ktorý 
by sa využíval na parkovné miesta. 

Ing. Karol Kvál- VÚC Bratislava uvažuje o predaji tohto pozemku, ak bude suma na odkúpenie 
prijateľná, mesto bude o odkúpení pozemku uvažovať. 

PhDr. Gabriella Németh- pozemok je na VÚC Bratislava zapísaný ako prebytočný majetok  

Poslanec Zdenek Černay- navrhol spoplatniť parkovné miesta na Mierovom námestí a pri budove 
Policajného zboru v Senci 

Poslanec Nádaský žiada prezentovať problém s parkovacími miestami do novín Senčan  a ďalej žiada 
ekonomické oddelenie mesta prekontrolovať zmluvy na parkoviská. 

P. primátor odpovedal, že kontrolovanie zmlúv už prebieha.  

Ing. Agárdy sa informoval, koľko je v Senci držiteľov ZŤP preukazu 

Ing. Kvál- neevidujeme presný počet držiteľov ZŤP preukazu 
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Poslanec Mgr.  Škovránek navrhol zvýšiť sadzbu dane za užívanie verejného priestranstva na trvalé 
parkovanie vozidla platnú do roku 2010 iba o 50 % 

Ing. Karol Kvál dal za tento návrh hlasovať 

Hlasovanie:   
Za: 2, neprítomní: 1, zdržal sa: 15, proti: 1 
 
 
Ing. Kvál konštatoval, že sadzba dane za užívanie verejného priestranstva sa za posledných 10 rokov 
nezvýšila 
Mgr. Ožvald žiada MsÚ zistiť sadzbu dane za užívanie verejného priestranstva v okolitých mestách 

PhDr. Németh žiada sadzbu dane za užívanie verejného priestranstva v okolitých mestách predložiť na 
rokovaní najbližšieho mestského zastupiteľstva 

Poslanec Nádaský má za to, aby sa  zvýšilo % úľavy z  dane za užívanie verejného priestranstva pre 
držiteľov preukazu ZŤP. 

Ing. Agárdy navrhol, aby sa zvýšila úľava z  dane pre držiteľov preukazu  ZŤP na 75 %, ak dotyčný 
vlastní osobný automobil alebo pre občana, ktorý s držiteľom preukazu ZŤP žije v jednej domácnosti 

Ing. Karol Kvál dal za tento návrh hlasovať 

Uznesenie MsZ č. 11/2011 

MsZ po prerokovaní poslaneckého návrhu súhlasí so zvýšením úľavy na sadzbe dani za užívanie 
verejného priestranstva na trvalé parkovanie z 50%, (ktorá je stanovená zákonom) na 75% pre 
občanov – majiteľov preukazu ZŤP. 

Hlasovanie:   
Za: 18, neprítomní: 1, zdržal sa: 0, proti: 0 
 

 

 12/B Žiadosť poslankyne Martiny Valachovej 

Poslankyňa Valachová žiada osadiť zrkadlá na komunikáciách v Senci v týchto lokalitách: 
- zákruta v ústí ulíc Moyzesova a Robotnícka 
- zákruta pri Slnečných jazerách Juh- oproti komplexu novostavby bytov „Orbis“ 
- križovatka na konci Šafárikovej ulice kolmo na Trnavskú cestu 
Skonštatovala, že na dotknutých miestach je znížená viditeľnosť a je ohrozená bezpečnosť občanov 
Poslanec Galamboš konštatoval, že myšlienka je dobrá, navrhol, aby sa  smerom od Šafárikovej ulice 
osadilo dopravné značenie prikázaný smer 
p. primátor: „ obe cesty sú zaradené ako štátne cesty, v tomto prípade sa môžeme  pokúsiť 
o prejednanie takéhoto návrhu s dopravným inšpektorom.“ 
Poslankyňa Valachová sa vyjadrila, že z dôvodu vysokého živého plotu je v týchto miestach zhoršená 
viditeľnosť a žiada o odstránenie tohto plotu; 
Ďalej p. poslankyňa navrhla prenos obrazovo- zvukových záznamov z rokovania MsZ na internet, 
z dôvodu, aby sa zabezpečila lepšia informovanosť občanov o dianí v meste 
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Interpelácie poslancov: 
 
Poslanec Ing. Bittner navrhol, aby v prípade, že sa členovia mestských komisií 3x nezúčastnia 
rokovania komisie, bude takýto člen vylúčený z komisie  
Ing. Kvál - v prípade takéhoto problému sa člen mestskej komisie na návrh predsedu dotknutej 
komisie odvolá a nahradí sa novým členom na návrh poslaneckého klubu alebo polit. strany, ktorá 
odvolala svojho predchádzajúceho člena. 
 
MUDr. Dobošová konštatovala, že odkedy sa spoplatnilo parkovisko pri pošte, nemá problém nájsť si 
parkovacie miesto 
Poslanec Nádaský navrhol, aby príslušníci MsP častejšie kontrolovali parkovanie pri pošte 
Poslanec Škovránek- parkovanie pri pošte malo byť pre prvých 30 minut zdarma 
Ing. Kvál – z technických príčin to nie je možné, nakoľko prístroj nie je takto možno nastaviť, preto sa 
znížila sadzba na spoplatnenie parkovacieho miesta na 0,20 eur/1 hod.  
 
Poslanec Voško sa dožadoval informácie o plánovanej stavbe zimného štadióna v Senci 
Ing. Kvál -  prebieha jednanie s p. Kosnáčom, šéfom architektonickej kancelárie, ktorá zastrešuje 
projekt. Momentálne prebiehajú zo strany tejto kancelárie intenzívne rokovania s potenciálnymi 
investormi.  
 
Poslanec Voško sa zaujímal o plánovanú multifunkčnú halu pre loptové hry v Senci; 
p. primátor odpovedal, že Piccard Senec plánuje od VÚC Bratislava prenajať pozemok na ihrisku 
Slavia, na ktorom by sa táto hala postavila; 
 
Ing. Józan navrhuje ujednotiť systém rokovania MsZ, aby v bode rôzne v programe MsZ boli dopredu 
dané písomné interpelácie poslancov 
- vytvoriť podmienky  na zohľadnenie poslaneckých nárokov 
- žiadal, aby sa upravila miestnosť rokovania MsZ, keďže na každom rokovaní má problém 
s pripojením sa na elektrickú sieť;  
 
PhDr. Németh navrhuje vytvoriť  miestnosť na rokovanie MsZ  pri plánovanej rekonštrukcii priestorov 
starej polikliniky; 
Ing. Kvál- mesto má v pláne  vybudovanie klubov pre mládež 
               - plánuje sa odkúpenie chaty Ministerstva hospodárstva, kde by sa zriadilo stredisko pre 
poskytovanie sociálnych služieb, príp. hospic pre starších ľudí; 
 
Poslankyňa Turanská žiada v priestoroch MsÚ zriadiť schránky pre poslancov, do ktorých by 
obyvatelia mesta mohli vkladať svoje požiadavky, podnety alebo návrhy pre poslancov 
Ing. Kvál súhlasí, na žiadosť poslancov MsZ sa schránky nainštalujú 
Poslankyňa Martina Valachová žiada túto informáciu oznámiť občanom v mestských novinách Senčan 
 
Poslanec Mgr. Škovránek sa vyjadril, že mu je ľúto, akým spôsobom bola na dnešnom zasadnutí MsZ 
odprezentovaná kultúra; 
- skonštatoval,  že  to,  ako  dopadla  voľba  členov  mestských  komisií,  bolo  práve  dnes 
etablované a ukázané, podľa jeho názoru čísla o tom jasne hovoria; 
‐ ďalej poznamenal, že dúfa, že poslanci MsZ nebudú mať problém dohodnúť sa v základných 
veciach, keďže by mali spoločne bojovať za mesto a za občanov 
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Poslankyňa PhDr. Németh žiada zápisnice z rokovaní mestskej rady zasielať elektronickou formou 
 
 
P. primátor - Ing. Karol Kvál  sa ospravedlnil poslancom MsZ , že sa nebude môcť zúčastniť na 
rokovaní MsZ konaného dňa  17.02.2011 a požiadal prítomných poslancov posunúť termín 
najbližšieho rokovania MsZ zo dňa  17.02.2011 na 03.03.2011 a zároveň zasadnutie MsR z 9.2.2011 
na 16.2.2011. 
 
P. primátor Ing. Karol Kvál dal za návrh hlasovať 
 
Hlasovanie:   
Za: 17, neprítomní: 2, zdržal sa: 0, proti: 0 
 
 
  

 Zasadnutie MsZ, konaného dňa 31.1.2011 ukončil p. primátor s poďakovaním sa prítomným 
poslancom zúčastneným pri prejednávaní jednotlivých bodov programu rokovania.  

 
 
 
 
 
 
..............................................     ................................ 
  Jarmila R é p á s s y o v á                                               Ing. Karol   K v ál 
  prednostka MsÚ v Senci                                                           primátor mesta  
 

 

Overovatelia: 

MUDr. Emese Dobošová    ..................................................... 

 

Ladislav Nádaský     ..................................................... 

 

 

Zapísala v Senci, dňa 4.2.2011: 

Silvia Némethová     .................................................... 

 

 

 


